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 SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS APRŪPES JAUTĀJUMU 

 KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2025. gada 20. martā                                                                                    Nr. 3 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1A 

Sēdi atklāj plkst. 09:23 

 
Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

 

1. Par SIA „Balvu un Gulbenes slimnīcu apvienības” darbību (INFORMATĪVS). 

 

Sēdi vada – Ruta Cibule 

Protokolē – Ineta Leišavniece 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Egons Salmanis, Iveta Arelkeviča, Jānis Vancāns, Aija Mežale 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada pašvaldības izpilddirektore Daina Tutiņa, domes priekšsēdētāja vietniece Sandra 

Kapteine, SIA “Balvu un Gulbenes slimnīcu apvienības” valdes priekšsēdētājs Marģers Zeitmanis, 

datorsistēmu un datortīklu administrators Egīls Kivlis,  
attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā), 

Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja 

Arnita Kļaviņa, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Inese 

Trupovniece, Balvu novada Centrālās pārvaldes izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, 

Kancelejas un personāla nodaļas arhivāre Jolanta Vilipsone-Gorbāne, Kancelejas un personāla 

nodaļas vadītājas vietniece Jūlija Korlaša, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas 

vadītāja vietnieks Kristiāns Bokta, Viļakas sociālās aprūpes centra vadītāja Līna Barovska, Balvu 

pilsētas klientu apkalpošanas speciāliste Marina Zuša, Finanšu plānošanas un centralizētās 
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grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Sarmīte Gržibovska, 

Iepirkumu nodaļas iepirkumu speciāliste Zane Kuzmina, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, 

Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas grāmatvede Lilita Žuga, Balvu pilsētas sabiedrības pārvaldes 

speciāliste Maruta Castrova, Ziemeļlatgales laikraksta „Vaduguns“ redaktors Edgars Gabranovs. 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: Svetlana Pavlovska, Marija Duļbinska – tiešo darba pienākumu dēļ 

 

Balsojums par darba kārtību  

 

Izsaka priekšlikumu   Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību. 

Ruta Cibule  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR" - 4 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Aija Mežale, Jānis 

Vancāns) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ:   Apstiprināt darba kārtību  

 

Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 
 

 

1.§ 

Par SIA „Balvu un Gulbenes slimnīcu apvienības” darbību (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Marģers 

Zeitmanis: 

Sniedz prezentāciju Par SIA „Balvu un Gulbenes slimnīcu apvienības” 

darbību. Sīkāk skaidro par paveiktā darba apjomu no 2022.gada līdz 

2024.gadam, par pacientu uzņemšanas skaitu stacionāros un sniegto 

ambulatoro pakalpojumu apjomu nodaļās šo gadu ietvaros. Informē, kādi 

ieguldījumi ir veikti slimnīcas attīstībā 2021.-2024.g. un sīkāk paskaidro, 

ka tika iegādāts medicīnas aprīkojums, datortehnika, mēbeles, tika 

ieguldīti ieguldījumi stipendijas topošo speciālistu apmācībām, šobrīd ir 

aktīvi 13 stipendiāti, kuriem tiek maksātas stipendijas, kā arī ieguldījumi 

tiek ieguldīti remontiem un citiem ar saimnieciskajiem pamatlīdzekļiem 

un to remontiem saistītiem izdevumiem. Skaidro par slimnīcas 

nodrošinājumu ārkārtas situācijas gadījumā, par elektroģeneratoriem, 

degvielas uzglabāšanas tvertnēm, medicīniskajiem materiāliem un 

medikamentu rezervēm, par to, ka regulāri tiek uzturētas pārtikas 

rezerves personāla un pacientu nepārtrauktai ēdināšanai ārkārtas situācijā 

līdz 7 diennaktīm. Sniedz informāciju par to, ka ir uzsākta pagrabu 

pielāgošana pacientu un personāla vajadzībām ārkārtas situācijā. 

Informē, par 2021.-2024. piesaistītajām personām slimnīcas darbībai. 

Skaidro, ka pēdējos trīs gadu laikā slimnīcu apvienībā darbu uzsākuši 67 

medicīnas darbinieki. Sniedz informāciju, par debitoru parādiem, par to, 

ka slimnīcai ir 79 tūkstoši eiro parāds, ko iedzīvotāji nevar samaksāt par 
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pakalpojumiem. Kā arī informēja, ka ir pagājuši 12 gadi kopš Balvu un 

Gulbenes slimnīcu apvienošanās, ar privātiem partneriem un 

pašvaldībām. Sniedz informāciju, ka Balvu pašvaldībai dividendēs šajos 

gados ir izmaksāti 593 tūkstoši eiro, kas ir liels atbalsts pašvaldībai. 

 

Komitejas loceklis Egons Salmanis ieradās sēžu zālē, piedalās 

komitejas sēdē. 

  

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu, kas ir aktuālākais šobrīd slimnīcu dialogā ar Ministriju 

par finansēm un finansējuma pārdalīšanu? 

Izsaka viedokli 

Marģers Zeitmanis: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro, ka finansējuma nepietiek un nepietiks, 

un to, ka lielākā sāpe ir personāls. Personāla apmācībās naudas līdzekļi 

tiek ieguldīti, bet šo speciālistu nav. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu par kvotām? 

Izsaka viedokli 

Marģers Zeitmanis: 

Sniedz atbildi un paskaidro, ka tā ir naudas sadales lieta. Palielinot 

budžetu veselības aprūpes pakalpojumiem, tiek palielināts pakalpojumu 

tarifs un atalgojums, līdz ar to kvotu nepietiek, jo saņemot lielāku 

finansējumu, pakalpojumu saņēmēju skaits samazinās. 

Izsaka viedokli Jānis 

Vancāns: 

Uzdod jautājumu par jaunajiem speciālistiem, stipendiātiem? Cik tādu ir? 

Izsaka viedokli 

Marģers Zeitmanis: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro, ka tie ir vismaz trīs. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu, no kurienes ir šie stipendiāti? 

Izsaka viedokli 

Marģers Zeitmanis: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu par ārstu rotāciju, ārstu noturību un medikamentiem? 

Izsaka viedokli 

Marģers Zeitmanis: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro, ka Balvu slimnīca ar aparatūru un 

nodaļu vadītājiem ir ļoti augstā līmenī nodrošināta. Un ziņo to, ka 

slimnīcai medikamentu uzkrājumi ir. Runājot par rotāciju, rotācija ir un 

tā noteikti ir nepieciešama, lai aprūpe būtu kvalitatīva. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Izsaka savu viedokli un saka paldies par ieguldīto darbu. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Uzdod jautājumu, vai ir kāds risinājums saistībā ar arodārstiem? 

Izsaka viedokli 

Marģers Zeitmanis: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro, ka šī ir problēma visā Latvijā, saistībā 

ar obligātu veselības pārbaudi. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu, vai ir kāds risinājums, mehānisms, kā aktualizējat 

pacientus, kas sūdzas un izsaka pretenzijas? 

Izsaka viedokli 

Marģers Zeitmanis: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro, ka tie ir ne tikai pacienti, bet arī 

darbinieki. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu, vai ir kādi jautājumi pašvaldībai? 
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Izsaka viedokli 

Marģers Zeitmanis: 

Sniedz informāciju, ka turpina strādāt pie dziļurbuma, pie 

piebrauktuvēm, ko cenšas darīt no saviem slimnīcas naudas līdzekļiem. 

Izsaka priekšlikumu un savu viedokli, ka ir viena liela problēma, kā 

helikoptera laukuma nodrošināšana un to, ka varbūt ir iespēja sadarbībā 

ar pašvaldību izdarīt spiedienu uz valsti, šī laukuma nodrošināšanai. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

 

 
 

Sniedz informāciju par dividendēm, saka paldies par dividendēm. Sīkāk 

paskaidro, ka šī nauda ir paredzēta slimnīcas atbalstīšanai - ūdens 

nodrošināšanai un artēziskajai akai. Kā arī sniedz informāciju, ka šī 

nauda ir paredzēta speciālistu dzīvokļu atremontēšanai un informē, ka 

darbi jau ir uzsākti. 

 

Komitejas loceklis Jānis Vancāns atstāj sēžu zāli, nepiedalās 

komitejas sēdē. 

  

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Izsaka priekšlikumu, par laukumu helikoptera nosēdināšanai uz 

pašvaldības zemes. 

Izsaka viedokli 

Marģers Zeitmanis: 

Izsaka savu viedokli. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Saka, paldies par tikšanos klātienē, par sniegto informāciju un 

ieguldījumiem. 

  

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai informāciju "Par SIA „Balvu un Gulbenes 

slimnīcu apvienības” darbību." 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:35 

 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                 Ruta Cibule 

 

Sēdi protokolēja         Ineta Leišavniece 

 

 

 

 

 


